

## The Town Hall of Augsburg

The monument our students have chosen is Augsburg's town hall (Bobingen is near by Augsburg.)

The town hall is the masterpiece of the architect Elias Holl and was built between 1615 and 1620.



This building is the most important Renaissance monument in the north of the Alps and it's the biggest one of that period. It has got six floors.

The façade is symmetrical and only few decorated. On the top of the town hall are the important emblems signifying the pride of the Imperial City's citizenry: the double headed eagle and the pine cone.

The town hall is the famous landmark of our city and it is under special protection for cultural heritage.



Von Eistreter - Eigenes Werk, CC BY-SA 3.0,  
<https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=7252396>

## Das Augsburger Rathaus

Das Gebäude, das unsere Schüler gewählt haben, ist das Augsburger Rathaus (Bobingen liegt in der Nähe von Augsburg.)

Das Rathaus ist das Meisterwerk des Architekten Elias Holl und wurde zwischen 1615 und 1620 erbaut.

Rathaus und Perlachturm  
Town Hall and Perlach-Tower

Von Guido Radig - Eigenes Werk, CC BY 3.0,  
<https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=20894871>

Das Rathaus ist das bedeutendste Renaissance-Denkmal nördlich der Alpen und das größte seiner Zeit. Es hat sechs Stockwerke.

Die Fassade ist symmetrisch und nur wenig verziert. Auf der Oberseite des Rathauses sind bedeutenden Embleme, die den Stolz der Reichsstadt zum Ausdruck bringen: der Doppeladler und die Zirbelnuss.

Das Rathaus ist das Wahrzeichen unserer Stadt und unter besonderem Schutz für das kulturelle Erbe.

